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KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK költségvetési bizottsága
JEGYZŐKÖNYV

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 2023. május 16-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 2000 megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 14.04 óra
A jelenléti ív szerint jelen vannak:Ács Andrea képviselő, a Bizottság elnöke, Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagja, Almádi Krisztina Éva, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Huszti-Vouszka András Norbert, a Bizottság képviselő tagjaTóth Lívia, a Bizottság nem képviselő tagja Távolmaradás oka:betegség betegség
Tanácskozási joggal jelen vannak: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Herendi-Mezei Judit Dr. Súlyán Tamás Dr. Végh Liza Novák AndreaSiemné Topánka Eszter

jegyző aljegyző polgármester alpolgármester alpolgármester alpolgármester a Jegyzői Titkárság vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője a Hatósági Főosztály vezetője a Hatósági Főosztály Adóhatósági Osztály vezetője a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály Költségvetési Osztály vezetője a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály Számviteli Osztály vezetője
Az ülést vezeti: Ács Andrea bizottsági elnök
Elnök: Köszöntőm a megjelenteket, Polgármester urat, bocsánat, Polgármester urat nem. Ez az, amikor fel van írva valami és nem olvasom, szóval Alpolgármester urakat - elnézést -, Jegyző urat, és a bizottsági tagokat! Nekem a mai reggel folyamán Tóth Lívia jelezte, hogy beteg, Huszti képviselő úr azt jelezte, hogy nem érzi jól magát, és lehet, hogy nem fog ideérni. Tehát akkor szemmel láthatólag nem ért ide, viszont a Krisztina, és Képviselő asszony itt vannak, úgyhogy hárman határozatképesek vagyunk, tehát megállapítom, hogy a Bizottság 3 fővel határozatképes. Az ülésről hangfelvétel készül, a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Azt hiszem, hogy mind a hárman bejelentkeztünk, szuper. Akkor javaslatot teszek a meghívóban kiküldött napirend
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elfogadására. Én nem szeretnék sem sorrendcserét, sem újabb felvételt szerintem. Bárkinek van- e javaslata? Nincs, akkor viszont kérem a bizottsági tagokat, hogy szavazzunk a napirendünk elfogadásáról. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 3 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [22/2023.
(V. 16.)]:1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása (231. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester2. Az építményadóról szóló 41/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet, valamint a telekadóról szóló 42/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítása (253. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző3. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló (251. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző4. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. I-VI. havi várható likviditási helyzetéről (209. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselőtestületi határozatokról (226. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző6. Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról (239. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 3 igen szavazattal elfogadta a napirendet.

1. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetési 

beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotása

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Első napirendi pont, 231. számú előterjesztés, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról. Előterjesztő Polgármester úr. Én a magam részéről nem fogok most semmilyen kérdést föltenni, a testületi ülésre szerintem készülni fogok, de azt azért így elöljáróban szeretném megköszönni, hogy - nagyon jónak tartom ismételten, hogy egy ilyen, habár rövidnek nem mondható, de - ehhez is egy ilyen 23 oldalas összefoglalót kaptunk, és elég érthető az, ami le van írva. Úgyhogy ezt nagyon szépen köszönöm, és ha lehet javasolni, akkor ez a jövőben is maradjon így meg. Én azt szeretném megkérdezni, hogy van-e bárkinek bármilyen észrevétele, vagy majd tartogatjuk a testületi ülésre esetleg? Radványi alpolgármester úr parancsoljon.
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Radványi Gábor: Köszönöm szépen, bár tartogathattam volna a testületi ülésre, lehet, hogy ott is elmondom, csak egy kicsit más megvilágításban. Egyrészt nem akarok sokat beszélni erről, mert hogyha sokat beszélek úgy tűnik, mint hogyha dicsekednék ezzel, de azt hiszem, hogy minden képviselőnek van oka dicsekedni, hiszen nagyon jó számok alakultak. És hogyha visszagondolunk arra, hogy az energiaválság kezdetekor milyen problémákkal küzdöttünk, akkor ahhoz képest az a probléma, hogy most pillanatnyilag 1,8 milliárd forint, a 2 milliárd forintos tartalék mellett még rendelkezésre áll arra, hogy Kőbánya javára fordítsuk, azt gondolom, ez tényleg mindenképpen dicsekvésre okot adó dolog lehet. Hogyha megnézzük azt az összefoglaló táblát, amiben le van írva, hogy az 1 milliárd 850 millió forintból végül is olyan 1,2 milliárd forintnyi összeg az, amit most a csütörtöki testületi döntéssel elfogadunk, abból láthatjuk azt, hogy fejlesztésre, felújításra, karbantartásra is jut pénz, illetve légtechnikára. Komplex, tehát oktatási ágazat is, szociális ágazat is részesül ebből. Amit kiemelnék, mert tudom, hogy nagy közösségi igény van arra, hogy a társasházak felújítására vonatkozó sor az felhasználható legyen. Nyilván ennek a pályázati feltételeit még ki kell dolgozni, de a lényeg az, hogy ebben benne van 300 millió forint, amit bizonyos költségek megosztásával - ötven-ötven, negyven-hatvan, nem tudom még hogy fogunk a pályázatnál dönteni - de mindenképpen társasházak számára fogunk kiírni. Tehát ez a 300 millió forint szerintem ez egy nagyon jó szám, eben a költségvetési helyzetben. Más kerület biztos, hogy irigykedve néz ránk. A másik tétel, amit kiemelnék, közel 600 millió forint, az Óhegy parki játszó- és pihenőterületnek a fejlesztése, ami szintén egy nagyobb horderejű dolog. A többi - nem mondom, hogy kicsi, mert milliókban, tízmilliókban számolunk, egyik sem kis tétel, de ehhez a kettőhöz képest mindenképpen - kevesebb forrást igényel. És örömmel látom a sorok között azt is, hogy az Újhegyi könyvtár, ülve a Bolgár utca 5. szám alatti ingatlancsere a Fővárossal végre meg tud történni. Ezzel is a portfoliót tisztítjuk, és egyértelműbb helyzetet tudunk teremteni, tehát elég színes ez a felhozatal, és örülök neki, hogy ilyen problémákkal kell megbirkóznunk vagy ilyen állapotokat kell realizálnunk. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm. Örülök, hogyha Alpolgármester úr örül, gondolom mások is örülnek itt a fagyos szentek napjaiban. Még valakinek esetleg bármi hozzáteendője? Majd akkor testületi ülésen. Jó, akkor nincsen senkinek semmi más. Akkor én szeretném javasolni, hogy hozzuk meg a döntésünket a 231. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 3 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetési beszámolójáról, zárszámadásáról és pénzmaradványáról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról szóló, 231. számú előterjesztést támogatja [23/2023. 
(V. 16.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 3 igen szavazattal támogatta a 231. számú előterjesztést. A napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

Az építményadóról szóló 41/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet, valamint a 
telekadóról szóló 42/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Ugrunk a kettes napirendi pontra, 253. számú előterjesztés, az építményadóról szóló 41/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet, valamint a telekadóról szóló 42/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosítása. Előterjesztő Jegyző úr. Szeretné-e kiegészíteni? Nem. Más? Akkor ez is majd marad a testületi ülésre gondolom, ha lesz kérdés. Jó, akkor, ha senki nem akar 
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hozzászólni, azt mondanám, hogy hozzuk meg a döntésünket a 253. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 3 igen, egyhangú szavazattal az építményadóról szóló 41/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet, valamint a telekadóról szóló 42/2011. (XI. 24.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló, 253. számú előterjesztést támogatja [24/2023. (V. 16.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 3 igen szavazattal támogatta a 253. számú előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom. Szuper.
3. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Ugorhatunk a hármas napirendi pontra, 251. számú előterjesztés, Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló. Előterjesztő Jegyző úr. Szeretné-e kiegészíteni? Szeretné. Akkor megadom Önnek a szót. Parancsoljon.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Tisztelt Bizottság, csak annyiban szeretném kiegészíteni, vagy - nem is tudom - megtoldani egy-két mondattal a beszámolót, hogy azt az összefoglaló jellegű megjegyzést tegyem, hogy természetesen a beszámoló arra törekszik, hogy minél alaposabb képet adjon a Hivatal tevékenységéről. A Bizottságnak számos esetben ezt jóval közvetlenebbül is van lehetősége tapasztalni, hiszen akár az előbbi beszámoló, akár a Bizottság fő tevékenységét érintő költségvetési típusú döntések, szerződések egy jelentős szeletét képezik a Hivatal tevékenységének. Itt a beszámoló összefoglaló módon - remélhetőleg jól átlátható statisztikai adatokkal alátámasztott módon - tartalmazza mindennek a kivonatát. Ha bármely feladattal kapcsolatban, vagy a beszámolóban szereplő kérdéssel kapcsolatban tudok kiegészítést tenni, azt nagyon szívesen megteszem, és kérem ennek fényében a beszámoló megtárgyalását. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm, akkor megadom a szót Almádi Krisztinának, parancsoljon.
Almádi Krisztina Éva: Megkérdezném Jegyző urat a tavalyi népszámlálás kőbányai tapasztalatairól, illetve hát a lebonyolításról, amit Jegyző úr fontosnak tartana kiemelni, elmondani? Köszönöm szépen.
Elnök: Bocsánat, megadom a szót Jegyző úrnak. Elnézést, csak elgondolkodtam én is egy kérdésen. Bocsánat, parancsoljon.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Nehéz beszélni a népszámlálásról, úgyis mondhatnám, hogy nehéz szépen beszélni a népszámlálásról. Óriási feladatról van szó, amelynek egy igen összetett szabályozása van a kötelezettségnek a tartalmát, illetve a lebonyolításnak a módját tekintve, ugyanakkor az eszközrendszere rendkívül szegényes. Arról van szó, hogy a népszámlálásról szóló törvény a jegyző, mint helyi népszámlálási felelős feladatkörébe helyezi a népszámlálás helyi lebonyolítását, a Központi Statisztikai Hivatalnak az irányításával. Ezentúl mindenféle szakmai kézikönyveknek - amik egyébként közvetlenül a számlálást végzőknek szólnak általában -, ezentúl a szervezési feladatok a helyi végrehajtási gondolatok, lehetőségek keretében próbálnak meg kitöltődni. Rendkívül nehéz a feladatnak a megvalósítása. Sosem volt 

4



könnyű, az elmúlt időszakban viszont azt látjuk, hogy minden olyan feladat - gondolhatunk itt a választásra is, vagy gondolhatunk a népszámlálásra kifejezetten -, ahol civil bevonódásra, kifejezetten választópolgári, állampolgári bevonódásra van szükség, az nagyon nehéz szervezési feladatot jelent. A népszámlálással kapcsolatban ez ráadásul úgy néz ki, hogy egy eleve is nehéz, munkás feladat, amelyre jelentkeznek, annak a problémai, nehézségei igazából csak közben derülnek ki, úgyhogy nem elég, hogy elég nehéz volt toboroznunk azt a közreműködői közönséget, akiknek a részvétele elengedhetetlen mind kérdezőként, számlálóbiztosként, mind felügyelőként a népszámlálás lebonyolításában, de közben ez a helyzet egyre rosszabbá vált. A technikai kiszolgálása a népszámlálásnak sajnos nagyon-nagyon sok hibával működött. Modern eljárásban, modern eszközben történik elvileg, ugye elektronikus úton táblagépekkel a népszámlálás, de ezekkel nagyon sokat küzdöttünk, és nagyon sok olyan ad hoc megoldandó feladat jelentkezett, amelyre nem volt sem szabály, sem protokoll. És akkor arról nem is beszélek, hogy a népszámlálással érintett lakosságnak a közreműködési hajlandósága - egyáltalán az a történet, hogy itt a 21. századnak az elidegenedett környezetében - az, hogy valakinek az otthonába bekopogtatunk, és ott tőle kötelező jelleggel mindenféle adatokat, információkat kérünk, ez nagyon távol áll a legtöbb nemcsak kőbányaitól, hanem a legtöbb magyar embertől, általában a legtöbb embertől, úgyhogy igen, nehéz feladat. Azt tudom elmondani, hogy kivétel nélkül minden feladatot végrehajtottunk. Az általunk nyújtott adattömegben, illetve a technikai állományokban problémák nem voltak, sikeresen le tudtuk zárni, a finanszírozás teljes egészét ezzel együtt igénybe tudtuk venni. Ehhez végeredményben az kellett, hogy az eredetileg tervezetthez képest az Önkormányzatnak, Hivatalnak, Intézményeinknek, Társaságainknak sokkal több munkatársát kellett bevonnunk, mint aki azt eredendően önkéntesen vállalta volna. Tehát mindazt, ami arról szól a médiában, hogy hogy toborozzuk a résztvevőket, és milyen jó ebben részt venni és egyébként nem is rossz jövedelmet lehet belőle szerezni, azt bizony magunknak kellett a végén megoldanunk. Némi pluszjövedelmet természetesen a mi kollégáink is tudtak ebből szerezni, de hát ez nem olyan tevékenység, amelyet a napi munka után este el lehet végezni feltétlenül, úgyhogy mindenféle többlettel járt ez. Meglátjuk, hogy lesz-e még népszámlálás, ha lesz akkor milyen formán. Reméljük, hogy majd egy egészen más rendszerrel fogunk már találkozni a jövőben. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm. Még valaki? Más nem. Testületi ülésen is azt hiszem, vagy ott is el fogom mondani, hogy az én munkámat tényleg nagyban, nagyon-nagyban segíti az itteni összes osztálynak mindegyik alkalmazottja - nem is alkalmazott -, kollégája, merthogy én kollégáimnak tekintem őket, és ha én küldök egy e-mailt, vagy segítséget kérek, vagy tájékoztatást, akkor azt mindig megkapom. És én sok mindenkit ki tudnék emelni, dr. Szüts Korinnát mindenféleképpen, illetve még Korányiné Csősz Annát engedjék meg, mert amikor én hétvégén e-mailt küldök - mert azért akkor is szoktam -, én abszolút nem várom el nyilván, hogy valaki vasárnap - nem azt, hogy válaszoljon, sőt még azt sem, hogy felhívjon, de ő - válaszol és fel is hív, és én azt mondtam neki, nagyon szépen köszönöm, de hát a hétvége az neki is hétvége. De bármelyik osztályt mondhatnám, úgyhogy nagyon jól végzik a munkájukat. Legalábbis nekem szerintem - vagy hát nem tudom, hogy ők, hogy gondolják, de szerintem nekem - jó kapcsolatom van velük, szóval én nagyon meg vagyok elégedve az itteni munkával. Nagyon sokat segítenek nekem, ezt még mindenféleképpen hozzá kellett tennem. Jó, akkor, ha más nincs, akkor azt szeretném kérni, hogy hozzuk meg a döntésünket a 251. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 3 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámolóról szóló, 251. számú előterjesztést 
támogatja [25/2023. (V. 16.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 3 igen szavazattal támogatta ezt az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot le tudom zárni.
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4. napirendi pont:
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023.I-VI. havi 

várható likviditási helyzetéről
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Ugorhatunk a négyes napirendi pontra, ez a 209. számú előterjesztés, ugye a szokásos tájékoztatónk a likviditási helyzetről. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretné-e kiegészíteni? Nem szeretné. Bárkinek bármi? Jó, akkor ez nagyon rövid napirendi pont volt, mert tájékoztató, erről nem szavazunk, így a napirendi pontot le is tudom zárni.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2023. l-Vl. havi 
várható likviditási helyzetéről" tárgyú 209. számú előterjesztést megtárgyalta.

5. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Ugorhatunk az ötös napirendi pontra, ez is ugye a szokásos tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról. Előterjesztő Jegyző úr. Szeretné-e kiegészíteni? Jó, nekem nem lesz kérdésem, majd még lehet, hogy tartogatom a testületi ülésre. Másnak? Nem, egyébként lehet, hogy most én voltam figyelmetlen, de engem egyébként az érdekel, amit ugye a Weeber alpolgármester úrnak ugye a saját képviselői keretéből, ugye ez a plasztika, vagy nem plasztika - mi ez, amit szeretnénk? - a Művelődési Ház kiöntve, bocsánat csak nem tudom, hogy azt egyszer kérdeztem, hogy azzal mi a helyzet, hogy állunk? De majd a testületi ülésen lehet, hogy megkérdezem. Jó, akkor köszönöm. De egyébként tényleg érdekel, bocsánat, engem tényleg érdekel, hogy ezzel hogy állunk? Hogy megtaláltuk-e a kiöntőt vagy aki ezt kiönti? Vagy mi van vele, vagy lesz-e, vagy határon túlról hozunk valakit? Bocsánat, csak tényleg érdekel, hogy ezzel mi a helyzet? Ki válaszol nekem? Bocsánat. Jó, akkor Weeber alpolgármester úr, parancsoljon.
Weeber Tibor: Az megvan, aki önti. Általában a művész, aki megalkotja a szobrot, az általában ragaszkodik egy öntőhöz, mert ő azt ismeri, és annak a munkájában bízik. Az öntő az megvan, régen is megvolt, ugye több alkotását már kiöntötte. Van, amikre még nem volt szerződése kötve, úgyhogy ezek a szerződések, ezek majd megkérdezzük, hogy mikor íródnak alá, és akkor folytatódhat. (A háttérből súgnak a szerződéssel kapcsolatban.) Meg is van, igen? Alá is írtuk a szerződést? Akkor nekik újabb információjuk van, nem jött felém még vissza infó, hogy elakadás van, mert akkor a Zsemlye Ildikóval is kéne beszélni, hogy piszkálgassa meg az illetőt, mert neki is érdeke, hogyha valamit megcsinált, akkor az már jelenjen is meg teljes formájában. Addig kifizetve sincs az a része, tehát ez úgy van, hogy előre nem fizetünk. De, mindjárt megkérdezem, ezek szerint többet tudnak, mint én.
Elnök: Jó, csodálatos, hát látja szereztem Önnek egy jó délutánt. Ezt nem gondolta volna szerintem, hogy egy ilyen, mert akkor egy új információval lettünk gazdagabbak. Jó, Jegyző úrnak megadnám a szót, parancsoljon.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Az információ nem új sajnos, tehát Alpolgármester úr lehet, hogy pontosan a szerződés aktusára nem emlékezett, de igazából ugyanott állunk, ahol a múltkor. Tehát, ahogy akkor is elmondtam, kapacitás hiányára, meg mindenféle más sürgősebb munkáira hivatkozással nem teljesített az öntő, aki ilyen szempontból, meg a szobrásszal való 

6



összekapcsolódása tekintetében, tehát gyakorlatilag a szobrász hozná az öntőt, aki az ő művét kiönti, merthogy annak ugyanúgy vannak művészi feltételei, nem egyszerűen arról van szó, hogy beadja a DVD-t a 3D nyomtató céghez, és akkor kijön a szobor, hanem ennek megvannak az ő kapcsolatukban lévő specialitásai. Tehát mi azt nehezen tudjuk megtenni, hogy most keressünk - egyébként nincs is ilyen -, tehát nehezen elérhető egy olyan, aki most hirtelen egy művészi bronzszobrot kiönt. Azon küzdünk, hogy próbáljuk elérni, megkapjuk a választ, teljesítsen a vállalkozó. Nem tudok újdonságról sajnos beszámolni. Addig nyilván nem fizetünk, amíg nincs teljesítés.
Elnök: Nagyon szépen köszönöm, főleg az utolsó mondatot. Én nyilván itt önkormányzati képviselőként ülök, nem csak kőbányai állampolgárként, de nehogy egyszer valaki megkérdezze, hogy mire költjük a közpénzt? Mert azért tudjuk, hogy ez azért sok embernek nagyon fontos, meg egyébként képviselői előterjesztés, és velem most már sikerült megkedveltetni ezt, csak mondjuk szeretném majd látni, hogy hogy néz ki. Akkor, másnak nincsen semmi, akkor nem szavazunk, a napirendi pontot le tudom zárni.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi határozatokról" tárgyú 226. számú előterjesztést megtárgyalta.

6. napirendi pont: 
Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: És akkor az utolsó, hatos napirendi pontunkra át tudunk térni, ez pedig ugye tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak a végrehajtásáról, 239. számú előterjesztés. Nagyon érdekes. Senkinek semmi? Jó, akkor ez is tájékoztató, erről sem szavazunk, így a napirendi pontot lezárom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak 
végrehajtásáról" tárgyú 239. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Megköszönöm a munkát, megtárgyaltuk a napirendi pontokat. Köszönöm, hogy bejöttek a bizottsági ülésre, mert akkor nem kellett egy másik bizottsági ülést tartani, mondjuk testületi ülés előtt. És szeretném megkérni akkor most Marksteinné képviselő asszonyt, hogy írja velem alá majd a jegyzőkönyvet, és 14 óra 26 perckor lezárom a Bizottság ülését. Köszönöm szépen!

7



A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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